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ZÁPISNICA 

z  rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 28. októbra 2021 o 16,30 h v zasadačke obecného 

úradu 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: 

Starostka obce: Ľubica Chlebová 

Poslanci: Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Marek Lesák, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Overovatelia: Jozef Flajs, Marek Lesák 

Zapisovateľka: Bc. Gabriela  Pelcerová 

Zamestnanci: Danuša Beláková – hlavná kontrolórka 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Schválenie úveru a zmeny rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 16/2021 

6. Interpelácie poslancov, rôzne a záver 

                      

V úvode prítomných privítala pani starostka. Skonštatovala, že rokovanie OZ sa uskutočňuje podľa 

pozvánky č. 588/2021 s programom uvedeným v pozvánke. Obecné zastupiteľstvo  je uznášania schopné. 

Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva sa ospravedlnil poslanec Mgr. Vladimír Švec.  

Starostka prečítala program uvedený na pozvánke. Poslanci nemali návrh na zmenu programu.  

 

K bodu 1 až 4.  

 

Poslanci zvolili návrhovú komisiu v zložení – Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková, Ing. Marek Ferianc  

 

Uznesenie č. 82/2021  

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Marek Lesák, Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ing. Eva Trnková, Tibor         

Trepáč  

Za: 5 – Marek Lesák, Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Jozef Flajs, Marek Lesák 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená: Bc. Gabriela Pelcerová  

 

Uznesenie č.  83/2021 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Marek Lesák, Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč   

Za: 5 – Marek Lesák, Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Schvaľovanie programu.  

K programu uvedenému na pozvánke a prečítanému starostkou obce, nemali poslanci doplňujúce 

pripomienky. Program rokovania obecného zastupiteľstva bo schválený. 

 

 

 

Program: 
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1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Schválenie úveru a zmeny rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 16/2021 

6. Interpelácie poslancov, rôzne a záver 

 

Uznesenie č. 84/2021  

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Marek Lesák, Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč  

Za: 5 – Marek Lesák, Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Kontrola plnenia uznesení – so splnením úloh stanovených v uzneseniach z minulého zasadnutia obecného 

zastupiteľstva oboznámila poslancov p. starostka. Uznesenia č. 67 - 81/2021 boli splnené.  

 

Uznesenie č.   85/2021 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Marek Lesák, Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč  

Za: 5 – Marek Lesák, Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 5 (Schválenie úveru a zmeny rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 16/2021 ) 

Z dôvodu prefinancovania stavebných prác vykonávaných na budove kultúrneho domu boli oslovené banky 

na poskytnutie úveru obci. Ponuky zaslali banky: Slovenská sporiteľňa, Prima banka, VÚB banka. Starostka 

zhrnula na zasadnutí obecného zastupiteľstva dôvody, prečo obec potrebuje úver. Peniaze potrebujeme 

v začiatku na refundáciu nákladov do času, kým nám finančné prostriedky zašle Environmentálny fond. 

Následne po pripísaní financií na účet obce,  môže byť úver použitý na kúpu budovy MŠ – v prípade, ak sa 

cirkev rozhodne budovu obci predať. Ak by to nebolo potrebné, obec môže dokončiť ďalšie úpravy 

kultúrneho domu, opravy bytových domov.  

Poslanci mali otázky: 

p. Trepáč sa opýtal, či by mohli nastať komplikácie, čo sa týka pripísania platieb od Environmentálneho 

fondu? Odpovedala p. starostka – podľa posledných informácií je zmluva pripravená na podpis.  

p. Trnková – podotkla, že kultúrny dom nebude nikdy ziskový, ale obec potrebuje dôstojný stánok na 

kultúrne akcie.  

p. Trepáč – pripojil sa k názoru p. Trnkovej a dodal, že obec dlhuje občanom, ktorí kultúrny dom budovali, 

často aj v akcii „Z“,  aby bola budova v stave, kedy sa dá využívať a bude vyzerať dôstojne. 

p. starostka – kultúrny dom po rekonštrukcii bude poskytovať väčší priestor napr. na kary, akcie detí 

a rodičov, dôchodcov aj na iné podujatia organizované obcou. Zasadačka na obecnom úrade má kapacitu 40 

osôb a to už nie je dostatočné.  

p. Lesák – získať finančnú pomoc nie je jednoduché a nevyužiť túto situáciu, by nebolo správne. 

Poskytovanie úverov zo strany bánk je v súčasnosti najvýhodnejšie. 

p. Flajs – je za to, aby sa z kultúrneho domu urobilo centrum stretávania sa ľudí z obce. 

p. kontrolórka – už aj v minulosti vytkla poslancom nehospodárne nakladanie s majetkom, preto víta 

rekonštrukčné práce na budove kultúrneho domu. Budova v strede obce potrebuje reprezentatívnejší vzhľad. 

 

Následne poslanci súhlasili s prijatím úveru od Slovenskej sporiteľne,  za podmienok: výška úveru 180 000,- 

eur, splátky úveru rozložené na 7 rokov vo výške 2143,- eur/mesačne, účel prijatia úveru je  financovanie 

stavby – „Stavebné úpravy kultúrneho domu s. č. 237 so zmenou účelu prístavby KD na materskú školu – 

prístavba“ a investície do opráv budov v majetku obce, prípadné odkúpenie budovy Materskej školy od 

ECAV Liptovský Peter. 
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Uznesenie č.  86/2021 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Marek Lesák, Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč   

Za: 5 – Marek Lesák, Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

V súvislosti so schváleným úverom poslanci schválili rozpočtové opatrenie č. 16/2021, ktorým sa povoľuje 

prekročenia a viazanie finančných operácií a prekročenie výdavkov o celkovú sumu 180 000,- eur. 

Uznesenie č. 87/2021  

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Marek Lesák, Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč  

Za: 5 – Marek Lesák, Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 6  (Interpelácie poslancov, rôzne a záver)  

p. starostka: 

- poďakovala prítomným poslancom, že sa dostavili na zasadnutie obecného zastupiteľstva aj keď 

posledné zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo nedávno, 

- informovala ich o stave prác na kultúrnom dome, o činnosti stavebného dozoru, kontrolné dni bývajú 

v utorky, 

- posielala poslancom stanovisko od oprávnenej osoby ku kanalizácii pre p. Kičina, predmetom bodu 

rokovania to bude na najbližšom zastupiteľstve. 

p. Trnková: 

- požiadala, aby bolo v zmluve so stavebníkom p. Kičinom zachytené jeho stanovisko, že sa nebráni 

aby boli v budúcnosti na kanalizáciu napojené aj iné rekreačné objekty danej oblasti. 

p. kontrolórka: 

- požiadala poslancov o spätnú väzbu – konči jej funkčné obdobie, ale pokiaľ je mimoriadna situácia, 

tak sa nový kontrolór voliť nemusí. P. Trepáč sa už vyjadril, aby hlavná kontrolórka ostala do konca 

aktuálneho funkčného obdobia poslancov, ale chcela by požiadať aj ostatných poslancov o ich 

vyjadrene. 

p. Trepáč – trvá na tom, čo už povedal, s prácou hlavnej kontrolórky je spokojný, 

p. Flajs – súhlasí s tým, aby hlavná kontrolórka ostala do konca funkčného obdobia poslancov, 

p. Lesák – niektorí z poslancov sú v zastupiteľstve noví a spolupráca s pani hlavnou kontrolórkou je 

dobrá, rovnako súhlasí, aby ešte ostala. 

S týmto názorom súhlasila aj p. Trnková a p. Ferianc 

 

 

Zasadnutie ukončené o 17:30 hod.  

Vo Vavrišove 28.10.2021 

Zapísala: Bc. Gabriela Pelcerová 

Ľubica Chlebová 

      starostka 

Overovatelia:  

.......................................... 

............................................. 


